



Product description

The EvacPRO is a flexible lightweight compact stretcher system for use by the emergency services, to evacuate immobile people from such places as nursing homes, hospitals, airplanes, trains, pubs, clubs, schools and hotels in the event of a medical emergency or other emergency situation where the use of conventional patient transfer equipment would not work.

L'EvacPRO est un système de civière compact et léger et flexible destiné aux services d'urgence, pour évacuer les personnes immobiles de lieux tels que maisons de soins infirmiers, hôpitaux, avions, trains, pubs, clubs, écoles et hôtels en cas d'urgence médicale ou autre urgence situation où l'utilisation d'équipements de transfert de patients conventionnels ne fonctionnerait

The EvacPRO is designed to facilitate the manual movement of immobile patients by maximising the use of sliding techniques where possible and minimising the impact on the personnel performing the movement through the use of good ergonomic design features.

L'EvacPRO est conçu pour faciliter le mouvement manuel des patients immobiles en maximisant l'utilisation des techniques de glissement dans la mesure du possible et en minimisant l'impact sur le personnel effectuant le mouvement grâce à l'utilisation de bonnes caractéristiques de conception ergonomique.

The EvacPRO is designed to stabilise and hold the patient securely whilst being moved but still have a good degree of flexibility to negotiate obstacles along the transfer route. If required extra stability and support can be added by inserting a standard medical long board into the long board pocket on the upper surface of the EvacPRO. This can be performed either with or without the patient in the EvacPRO, from either the foot or head end via the Velcro openings in the pocket.

L'EvacPRO est conçu pour stabiliser et maintenir le patient en toute sécurité tout en étant déplacé, tout en ayant une bonne flexibilité pour franchir les obstacles le long de la route de transfert. Si nécessaire, une stabilité et un soutien supplémentaires peuvent être ajoutés en insérant une longue planche médicale standard dans la longue poche de

planche sur la surface supérieure de l'EvacPRO. Cela peut être effectué avec ou sans le patient dans l'EvacPRO, depuis le pied ou la tête via les ouvertures Velcro dans la poche.

Specifications

Packed size:	55cm x 30cm x 30cm weight: 11kg
Deployed size:	206cm x 152cm x 2cm
Safety tested to:	500kg
Working Load Limit (WLL):	400kg
Material Construction:	P300 Plastic base (black 2mm board is replaceable), heavy duty PVC upper, 50mm colour coded safety webbings fitted with metal seatbelt type adjustable buckles.

Conforming Standard:  **CA 015788 (MHRA)**

Using the EvacPRO

- When required, take the EvacPRO to the patient, undo the 2 securing webbing straps and holding the carry handle allow the EvacPRO to fall and unroll out of the foot pocket. Undo all the securing webbing straps and if required insert the medical long board.
 - The patient can then be transferred onto the EvacPRO from either bed / floor/ chair.
 - Place their head on the marked "HEAD" pad and if available pad the patient with pillows and blankets.
 - Secure the patient in place on the EvacPRO using the 4 x cross straps and then the 2 diagonal straps.
 - The length of the EvacPRO can then be adjusted to suit the patient (no long board fitted) by rolling up the foot pocket towards the head end and securing it with the 2 webbing straps fitted with easy adjust cam buckles.
 - The patient can then be moved using the pulling ladder handle straps at either end of the EvacPRO and the side ladder handles as required. Additional red webbing lifting handles are positioned along the length of the EvacPRO and at either end there are yellow heavy duty anchor loops to be used as handles or for attaching safety lines to assist in the safe movement of the EvacPRO up or down a slope. If moving on stairs, always pull the EvacPRO feet first down the stairs.
-
- Au besoin, apportez l'EvacPRO au patient, défaites les 2 sangles de fixation et maintenez la poignée de transport pour permettre à l'EvacPRO de tomber et de se dérouler hors de la poche du pied. Détachez toutes les sangles de fixation et, si nécessaire, insérez la longue planche médicale.
 - Le patient peut ensuite être transféré sur l'EvacPRO à partir du lit / du sol / de la chaise.
 - Placez leur tête sur le coussin «HEAD» marqué et, si disponible, rembourrez le patient avec des oreillers et des couvertures. • Fixez le patient en place sur l'EvacPRO à l'aide des 4 sangles croisées puis des 2 sangles diagonales.
 - La longueur de l'EvacPRO peut ensuite être ajustée en fonction du patient (pas de planche longue installée) en enroulant la poche du pied vers l'extrémité de tête et en la fixant avec les 2 sangles de sangle équipées de boucles à came à réglage facile.
 - Le patient peut ensuite être déplacé à l'aide des sangles de la poignée de l'échelle de traction à chaque extrémité de l'EvacPRO et des poignées de l'échelle latérales selon les besoins. Des poignées de levage supplémentaires en sangle rouge sont positionnées sur la longueur de l'EvacPRO et, à chaque extrémité, il y a des boucles d'ancrage robustes jaunes à utiliser comme poignées ou pour attacher des lignes de sécurité pour faciliter le mouvement en toute sécurité de l'EvacPRO vers le haut ou vers le bas d'une pente. Si vous vous déplacez dans des escaliers, tirez toujours les pieds EvacPRO en premier dans les escaliers.



Testing & Cleaning

The EvacPRO should be inspected regularly for any signs of damage or excessive wear, the black 2mm plastic base can be removed and replaced if damaged, any excessive wear or damage to the main structure should be referred back to the manufacturer. If wiped or washed clean, any detergents or disinfectants should be well rinsed off and the EvacPRO dried before being replaced in its rolled storage position inside the foot pocket.

Additional information:

Contact: info@jolysignal.be

Visit: EVACPRO



Tél. : +32(0)470/540.185 - Fax : +32(0)65/632.054

Rue de Carochette, 3 A (B)7380 BAISIEUX

info@jolysignal.be - www.jolysignal.be